
Protokół Nr VI.2015

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 29 maja 2015 roku.

Posiedzenie odbyło się na Sali Samorządowej Szkoły Podstawowej w Imielnie w godz. od

1100 do godz. 1200.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszem goście wg list obecności

stanowiący załączniki Nr l i Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porzadek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr V.2015,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Podjęcie uchwał:

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Imielno Nr VI.29.2015,

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr I "Studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Imielno Nr VI.30.20 15,

- w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze

zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Imielno Nr

VI.31.20 15,

- w sprawIe oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla Gminy Imielno Nr

VI.32.20 15,

- zmieniająca uchwałę w sprawIe przyjęcia programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2015

roku Nr VI.33.201 5,

- w sprawie zmiany Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie Nr VI.34.2015.

7. Dyskusja,

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

9. Sprawy różne,

10. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba obecnych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwal dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Grzelec Jan.

W sesj i bierze udział 15 -tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr V.2015 z poprzedniej sesJI został wyłożony do wglądu po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym nikt z zebranych nie zabrał głosu.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy szczegółowo omówił Wójt Gminy Pan

Zbigniew Huk.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działałności Wójta Gminy za okres między sesjamI

głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności wójta Gminy stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Imiclno Nr V1.29.2015 - projekt uchwały omówił

Wójt Gminy. Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani

Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr VI.29.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 "Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego Gminy Imielno Nr VI.30.2015 - projekt uchwały omówił

Pan Sławomir Chrzanowski. Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

Nie zgłoszono uwag do uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały Nr VI.30.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie określenia zasad udzielenia i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze zatrudnionych

w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Imielno Nr V1.31.20 15 - projekt



uchwały omówił Kierownik GZOEASz Pan Andrzej Spetel. Z treścią projektu uchwały

zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr VI.3I.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla Gminy Imielno Nr

V1.32.20 15 - projekt uchwały omówiła kierownik GOPS-u Pani Urszula Będkowska.

Z treścią projektu uchwal y zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V1.32.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2015 roku Nr

V1.33.2015 - projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk. Z treścią projektu

uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V1.33.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie zmiany Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie Nr V1.34.20 15

projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk. Z treścią projektu uchwały

zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Ad.p.7. W punkcie tym głos zabrał Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk wyjaśniając dlaczego

Gmina Imielno nie zgłosiła fiszek do Regionalnego Programu Operacyjnego. Pan

Włodzimierz Węglowski przedstawił argumenty, dlaczego Gmina Imielno nie przystąpiła do

składania wyżej wymienionych fiszek. Projekt RPO będzie obejmował trzy działania.

Pierwszym z nich są tereny inwestycyjne, których Gmina Imielno nie posiada. Drugie

działanie to gospodarka wodno-ściekowa, która z przyczyn demograficznych Gminę

wyklucza. Ostatnie działanie to rewitalizacja miejscowości stanowiącej centrum Gminy.

Rewitalizacja taka już została wykonana.

Wójt Gminy nawiązał do uroczystości 25-lecia Samorządu Terytorialnego. Wójt Gminy

uznał, że taka uroczystość jest wskazana ikonieczna.

Ad.p.8. W punkcie tym nikt z zebranych nie zabrał głosu.

Ad.p.9. W punkcie tym głos zabrał sołtys wsi Dzierszyn Pan Adam Koziński pytając, kiedy

będą koszone pobocza przy drogach głównych naszej Gminy, ponieważ wysoka trawa

stwarza zagrożenie ijest niebezpiecznie.

Wójt Gminy powiedział, że już apelował do Starostwa w tej sprawie, ale prawdopodobnie

dopiero ok. 15 czerwca będą koszone pobocza. Wójt Gminy zwrócił się do Radnego Powiatu

Jędrzejowskiego Pana Stanisława Kowalczyka aby zainterweniował w tej sprawie. Wójt



Gminy powiedział także, że będzie interweniował do Zarządu Dróg Powiatowych

w Jędrzejowie w sprawie za wysokich poboczy, które uniemożliwiają spływ wody rowami

tylko drogą, co skutkuje zalewaniem posesji mieszkańców.

Radny Powiatu Pan Stanisław Kowalczyk powiedział, że trawy będą w najbliższym czasie

koszone. Powiedział, że zgłaszał również sprawę wysokich poboczy.

Ad.p.IO. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec zaprosił wszystkich zebranych na

Uroczystą Sesję Rady Gminy w (mielnie z okazji 25-lecia Samorządu Terytorialnego.

Przewodniczący rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując za udział

zakończył obrady.
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Nowakowska Urszula

Przewodniczący Rady Gminy
--7

Grz~


	00000001
	00000002
	00000003
	00000004

